
 

PROTOKÓŁ NR L/2021 

z nadzwyczajnej sesji Rady Miasta  

Ostrowca Świętokrzyskiego 

z dnia 26 sierpnia 2021 r. 
 

Z uwagi na pandemię obrady odbyły się w trybie stacjonarno-zdalnym  

w Urzędzie Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego, ul. Jana Głogowskiego 3/5, 

rozpoczęły się o godz. 10.06. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Radni RM – zgodnie z załączoną listą obecności (załącznik nr 1a i 1b  

do protokołu) 

2. Prezydent Miasta – Jarosław Górczyński 

3. Wiceprezydent Miasta – Piotr Dasios 

4. Wiceprezydent Miasta – Dominik Smoliński 

5. Skarbnik Miasta – Sławomir Kijak 

6. Sekretarz Miasta – Anna Niedbała 

7. Starosta Ostrowiecki – Marzena Dębniak 

Nieobecni radni: Mateusz Czeremcha, Włodzimierz Sajda, Jerzy Wrona. 

 

Ad I/ Otwarcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego – 

stwierdzenie  quorum: 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dzień dobry Państwu. Otwieram 

pięćdziesiątą (L) nadzwyczajną sesję Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego.  

Na wstępie dokonam sprawdzenia listy obecności, by się przekonać, czy mamy 

potrzebne kworum, by podejmować prawomocne uchwały. Ja czytam Państwa  

z listy obecności, a Państwo potwierdzają swoją obecność. Choinka Stanisław. 

Choinka Stanisław. Jakiś problem. Choinka Stanisław, proszę o włączenie 

kamery.  

Radny St. Choinka – Jestem. Dzień dobry.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Sprawdzam listę obecności. 

Zaczynam od radnego Choinki Stanisława. Czy jest obecny?  

Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem obecny.  
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czeremcha Mateusz – nieobecny. 

Duda Renata. 

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem obecna.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Giemza Marek, obecny. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur. 

Radny A. Głąb – Artur Głąb, obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz. 

Radny D. Kaszuba – Kaszuba Dariusz, obecny. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz. 

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna.  

Radna G. Maj – Grażyna Maj, obecna.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin. Marzec Marcin. 

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, obecny. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dobrze. Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, obecna. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, obecny. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron.  

Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna. 

Radna j. Pikus – Joanna Pikus, obecna. Dzień dobry.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, obecna. 

Sajda Włodzimierz, nie widzę. Więc nieobecny. Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik  – Kamil Stelmasik, obecny. Dzień dobry.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel. 

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, obecny. Dzień dobry. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, obecna. Dzień dobry.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol.  

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem obecny. Dzień dobry. 
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy. Nie widzę. I Zawadzki 

Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, obecny. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Jest obecnych nas 20 osób, a więc 

posiadamy wymagane kworum, by podejmować prawomocne uchwały. Witam 

serdecznie Państwa Radnych. Witam Prezydenta Miasta – Pana Jarosława 

Górczyńskiego. Witam Panów Wiceprezydentów: Piotra Dasiosa i Dominika 

Smolińskiego. Witam Skarbnika Miasta – Pana Sławomira Kijaka, Sekretarz  

i oczywiście witam bardzo serdecznie naszego gościa – Panią Marzenę Dębniak 

– Starostę Ostrowieckiego oraz wszystkich Państwa obecnych tu z nami podczas 

obrad dzisiejszej sesji, jak również internautów, którzy śledzą obrady sesji 

online. Oczywiście, jak zawsze przypominam Państwu o tym, że istnieje 

ochrona danych osobowych, a więc jeśli Państwo podają w swoich 

wypowiedziach swoje dane osobowe, no to jesteśmy osobami publicznymi  

i jakakolwiek zgoda od nas nie jest wymagana na to, żeby te dane były 

publicznie podawane. Natomiast, jeśli w swoich wypowiedziach używacie 

nazwisk, adresów osób trzecich pamiętajcie Państwo o tym, że musicie mieć 

upoważnienie od tych osób, że wyrażają zgodę na to, żeby ich dane publicznie 

podawać. I jeszcze jedna informacja też taka jak zwykle, że zgodnie z ustawą  

z dnia 4 kwietnia 2019 r., jak też dyrektywą Parlamentu Europejskiego i Rady 

Europy z dnia 26 października 2016 r. w sprawie dostępności stron 

internetowych i mobilnych aplikacji organów sektora terytorialnego, wszystkie 

materiały samorządu na stronach samorządu terytorialnego muszą być 

przystosowane dla osób niepełnosprawnych. Stąd też, zgodnie z ww. aktami 

przeze mnie, aktami prawnymi – nagrania obrad sesji Rady Miasta będą 

uzupełniane o napisy dla osób niesłyszących. 

  

Ad II/Przedstawienie porządku obrad: 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Szanowni Państwo Radni, materiały 

dostaliśmy na dzisiejszą sesję, a więc porządek jest Państwu znany. Czy 

Państwo Radni mają uwagi do zaproponowanego porządku obrad? Nie widzę,  

w takim razie przechodzimy do realizacji porządku obrad.  
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Radni Rady Miasta obradowali według zaproponowanego porządku obrad: 

 

III. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) przejęcia przez Gminę Ostrowiec Świętokrzyski realizacji zadania 

własnego Powiatu Ostrowieckiego pn. „Przebudowa drogi powiatowej  

nr 0660T ul. Iłżeckiej od skrzyżowania z ul. Prusa do skrzyżowania  

z ul. Łąkową w zakresie zmiany parametrów technicznych istniejącego 

chodnika” oraz udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Ostrowieckiemu,  

2) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowickiemu na realizację 

zadania własnego Powiatu Ostrowieckiego pn. „Remont drogi 

powiatowej nr 0664T w miejscowości Chmielów od km 0+900  

do km 4+493”, 

3) uchylająca uchwałę Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części miasta Ostrowca Świętokrzyskiego w rejonie ulic: 

Siennieńska, Gajowa, Bałtowska, 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2021 r., 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2021-2029. 

 

IV. Zamknięcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. 

 

Ad III/Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Jako pierwszy projekt uchwały  

w sprawie przejęcia przez Gminę Ostrowiec Świętokrzyski zadania 

własnego Powiatu Ostrowieckiego pn. "Przebudowa drogi powiatowej  

nr 0660T ul. Iłżeckiej od skrzyżowania z ul. Prusa do skrzyżowania  

z ul. Łąkową w zakresie zmiany parametrów technicznych istniejącego 

chodnika oraz udzielenia pomocy rzeczowej powiatowi ostrowieckiemu. 

Projekt tej uchwały był opiniowany przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta, 

jak również Komisję Budżetu. Proszę Przewodniczących Komisji o podanie 

nam opinii komisji. Jako pierwszy zabierze głos Przewodniczący Komisji 

Strategii i Rozwoju Miasta. 
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Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Pani 

Przewodnicząca, Komisja oczywiście pozytywnie zaopiniowała ten projekt 

uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. I proszę 

Przewodniczącego Komisji Budżetu o zabranie głosu.  

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Pani Przewodnicząca, Komisja 

Budżetu również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania bądź uwagi do projektu tej uchwały? Nie widzę. W takim razie 

przechodzimy do – Kamil Stelmasik, chciałby zabrać głos?  

Radny K. Stelmasik – Nie, absolutnie nie. Nie.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Bo była ręka podniesiona w górę, 

więc myślałam. W takim razie, skoro nie ma chętnych do zabrania głosu,  

a więc, głosujemy projekt uchwały w sprawie przejęcia przez Gminę Ostrowiec 

Świętokrzyski zadania własnego Powiatu Ostrowieckiego pn. "Przebudowa 

drogi Powiatowej nr 0660T ul. Iłżeckiej od skrzyżowania z ul. Prusa  

do skrzyżowania z ul. Łąkową w zakresie zmiany parametrów technicznych 

istniejącego chodnika” oraz udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 

Ostrowieckiemu. Przystępujemy do głosowania. Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata.  

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Rady M. Giemza – Marek Giemza, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur. 

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna.  

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna. 
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Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron. 

Radny A. Pietruszka – Pietruszka Aron, wstrzymuję się. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna.  

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik – Nie słychać, Pani Przewodniczącej.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil. 

Radny K. Stelmasik – O, teraz słychać. Tak, oczywiście jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol.  

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Zawadzki Artur. 

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Uchwałę podjęliśmy 19 głosami za, 

przy 1 głosie wstrzymującym.  

 

Radni RM przy 19 głosach za, braku głosów przeciwnych i przy 1 głosie 

wstrzymującym się podjęli uchwałę w sprawie przejęcia przez Gminę Ostrowiec 

Świętokrzyski zadania własnego Powiatu Ostrowieckiego pn. "Przebudowa 

drogi powiatowej nr 0660T ul. Iłżeckiej od skrzyżowania z ul. Prusa do 

skrzyżowania z ul. Łąkową w zakresie zmiany parametrów technicznych 

istniejącego chodnika” oraz udzielenia pomocy rzeczowej powiatowi 

ostrowieckiemu (imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr L/87/2021 – załącznik nr 3  do protokołu. 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Proszę o zabranie głosu Pana 

Prezydenta Jarosława Górczyńskiego. 
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Prezydent Miasta – J. Górczyński – Pani Przewodnicząca! Panie, Panowie 

Radni! Szanowni Goście! Pani Starosto! Drodzy Internauci! Ja chcę 

podziękować wszystkim Państwu Radnym za ten konsensus, za poparcie tej 

uchwały. Drodzy Państwo, w marcu 2019 r. miasto Ostrowic Świętokrzyski 

podpisało porozumienie ze Starostwem Powiatowym o przejęciu w pieczę dróg 

powiatowych na terenie naszego miasta w granicach administracyjnych 

Ostrowca. To się przyjęło. To jest dużym wysiłkiem miasta robione,  

ale widzimy też poprawę i wielokrotnie mam przyjemność słuchać ocen, opinii 

naszych mieszkańców, kierowców, że dostrzegają tą pozytywną zmianę.  

A dzisiaj wyszliśmy jeszcze mocniej, jak gdyby we współpracę. Wiemy,  

że Starostwo Powiatowe realizuje bardzo duże i trudne zadanie – przebudowę 

ulicy 11 Listopada/Samsonowicza. I to jest, powiem jedno z takich, 

priorytetowych zadań drogowych na terenie naszego miasta. I chcąc trochę 

ulżyć też Powiatowi w kwestii organizacyjnej przyjęliśmy dzisiaj, za Państwa 

zgodą, realizację zadania. Czytaj: my dzisiaj wspólnie z Państwem podjęliśmy 

decyzję, że miasto ogłosi przetarg – przepraszam, miasto doprowadzi do całego 

procesu inwestycyjnego na tym odcinku ulicy Iłżeckiej. Ta ulica Iłżecka jest 

jedną z ważniejszych arterii komunikacyjnych w mieście. I też chcę 

podziękować w imieniu pracowników ZUM-u i podziękować Dyrektorowi 

Dybcowi, bo pomysł jest taki, abyśmy ten chodnik zrealizowali naszymi siłami, 

aby ten pieniądz był przeznaczony i dedykowany ZUM-owi. Państwo się 

wielokrotnie zwracacie do ZUM-u, do Dyrektora o wsparcie, o różne drobne 

czynności. No, tej firmie też trzeba w jakiś sposób pomóc, wesprzeć. Stąd, tutaj 

po rozmowie z Panią Starostą szlibyśmy w taką stronę, że wykonawcą tego 

chodnika byłby nasz zakład – Zakład Usług Miejskich. Jeszcze raz wszystkim 

Państwu za to głosowanie dziękuję. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję, proszę o zabranie głosu 

Panią Starostę Marzenę Dębniak. 

Starosta Ostrowiecki – M. Dębniak – Serdecznie Państwa witam. Pani 

Przewodnicząca! Państwo Radni! Po raz kolejny dziękuję, nie po raz pierwszy 

na sesji za taką pomoc finansową dla Powiatu. Proszę zauważyć, że ten chodnik 

jest realizowany w zasadzie na skutek interwencji, ale bardziej odpowiednie 

byłoby – z prośby mieszkańców. Wpłynęło ponad 150 podpisów  

od mieszkańców z tego rejonu. A tak naprawdę – czy to jest chodnik miejski, 

czy powiatowy – większość nie odróżnia. Natomiast, będzie on służył naszym 

mieszkańcom w Ostrowcu. I mam nadzieję, że przyczyni się i do komfortu życia 

i do poprawy warunków bezpieczeństwa, za co serdecznie dziękuję Panu 



8 

 

Prezydentowi Miasta Jarosławowi Górczyńskiemu i Państwu Radnym. Po raz 

kolejny powiem "razem można więcej". I żeby się nie powtarzać, za chwileczkę 

Państwo będziecie głosować uchwałę dotyczącą ul. Chmielowskiej. Otóż, 

otrzymaliśmy środki z Funduszu Dróg Samorządowych na Chmielów. Biorąc 

pod uwagę ceny, które się kształtują, zdecydowaliśmy się, aby pociągnąć ten 

odcinek drogi do samego końca. Tu Pan, pewnie Radny Artur Zawadzki wie, jak 

potrzebny jest remont ul. Chmielowskiej oraz to utwardzone pobocze. A to by 

też zamykało pewien ciąg prac, które podjął Pan Prezydent w Częstocicach.  

Co zresztą też obiecywaliśmy mieszkańcom na wielu spotkaniach. Jest to 

kolejny, jakby dobry przykład współpracy, ponieważ cały ten odcinek ulicy 

Chmielowskiej do samego końca przez Chmielów jest realizowany przez trzy 

samorządy, czyli – Powiat, bo jest to droga powiatowa. Dzięki Państwa 

przychylności również przez miasto przy dofinansowaniu 50%, ale tylko  

do ulicy na terenie miasta. Natomiast, Chmielów dofinansuje, tutaj Wójt Gminy 

Bodzechów Jerzy Murzyn i Rada Gminy. A więc, taka wspólna inwestycja 

przyczyniająca się naprawdę do poprawy bezpieczeństwa. Serdecznie dziękuję 

Panu Prezydentowi. Dziękuję Radzie Miasta. Jest to kolejny przykład dobrej 

współpracy. Taką, którą obiecywaliśmy od początku dla mieszkańców  

i te efekty są widoczne. Dziękuję bardzo. 

 

2) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję bardzo. Przechodzimy 

Szanowni Państwo do kolejnego punktu porządku obrad, a więc kolejny projekt 

uchwały dotyczący udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Ostrowieckiemu na realizację zadania własnego Powiatu Ostrowieckiego 

pn. "Remont drogi powiatowej nr 0664 T w miejscowości Chmielów od km 

0+900 do km 4+493". Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję Strategii 

i Rozwoju Miasta oraz Komisji Budżetu. Proszę zatem Przewodniczących  

 podanie nam opinii komisji. Proszę Przewodniczącego Komisji Strategii  

i Rozwoju Miasta. 

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Pani 

Przewodnicząca, Komisja Strategii i Rozwoju Miasta pozytywnie zaopiniowała 

wspomniany projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. I proszę 

Przewodniczącego Komisji Budżetu.  

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec –  Pani Przewodnicząca, Komisja 

Budżetu również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania, uwagi do projektu tej uchwały? Proszę o zabranie głosu Radnego 

Artura Głąba. 

Radny A. Głąb – Pani Przewodnicząca! Wysoka Rado! Pani Starosto! Panie 

Prezydencie! Szanowni Państwo! Prosiłbym może o informacje – od którego 

metra i kilometra, do którego metra i kilometra na terenie granic 

administracyjnych Gminy Ostrowiec Świętokrzyski ten odcinek będzie 

remontowany? Moja prośba idzie w ślad za wczorajszą dyskusją na obu 

komisjach. Dziękuję.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy ktoś z Państwa 

Radnych jeszcze chciałby zabrać głos? Proszę w takim razie o udzielenie 

odpowiedzi. 

Prezydent Miasta – J. Górczyński – Pani Przewodnicząca! Panie, Panowie 

Radni! W projekcie uchwały jest to bardzo precyzyjnie opisane, bo opisujemy 

całe zadanie inwestycyjne, które realizuje Powiat we współpracy z Gminą 

Bodzechów, Gminą Ostrowiec. I to jest odcinek od km 0+900 do km 4+493. 

Natomiast, jeżeli chodzi o parametry ostrowieckie, no to wiemy wszyscy, dokąd 

jest granica administracyjna Ostrowca. I ona, gdybyśmy spojrzeli tak 

precyzyjnie, ja cieszę się, że Pan Radny Głąb będzie się teraz specjalizował  

w tematyce drogowej. Zapraszam do kontaktu z panem Naczelnikiem 

Mazikiem, żeby Pan, Panie Naczelniku upoważniam Pana, żeby Pana Radnego 

zaprosić w teren, pokazać fizycznie też, żeby było widać, od której posesji  

do której posesji. I proszę nie zapomnieć o Radnym Zawadzkim, bo ostatnio 

zapomniano. Ale precyzyjnie od km 3+057 do km 4+493. Czyli jakbyśmy  

to policzyli, to jest około 1 km 340 m – precyzyjnie. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy ktoś jeszcze  

z Państwa Radnych? Widziałam, zdaje się Artura Zawadzkiego. Proszę, Panie 

Radny o zabranie głosu. 

Radny A. Zawadzki – Panie Prezydencie! Pani Przewodnicząca! Wysoka Rado! 

Pani Starosto! Panie Prezydencie, byłem zaproszony na to spotkanie,  

ale fizycznie nie mogłem być, żeby się doinformować, czego dotyczy dokładnie 

na tym odcinku miejskim remont tych dróg i stąd moje właśnie pytanie –  

na czym polega ten remont? Czy polega tylko na wymianie starej infrastruktury, 

która, która znajduje się w tej chwili na ulicy, czy tam będą robione krawężniki? 

Ile metrów chodnika zostanie wymienionych przy okazji? No i, no i co z tą 

nieszczęsną kanalizacją burzową, gdzie problem tej ulicy to jest, no chyba kanał 

burzowy nie pierwszy raz zgłaszany. 
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Proszę Panie Prezydencie.  

Prezydent Miasta – J. Górczyński – Myślę, że zasadna byłaby jednak taka 

ekspedycja w teren i Pan Naczelnik Piotr Mazik zaprosi Panów, żeby pokazać. 

Znany nam jest ten teren. Wiemy, ja też wielokrotnie bywałem z Radnym tam  

w okolicy i wiemy, jak ten teren jest usytuowany. Tutaj wyjdziemy trochę przed 

szereg, bo to powinien odpowiadać Naczelnik Tomasz Mroczek i Pan 

Wicestarosta Andrzej Jabłoński, bo oni się zajmują tą inwestycją. To jest ich 

inwestycja. Ale z tego, co mamy tutaj w dokumentach, i co Państwo widzicie,  

to jest: wymiana warstw bitumicznych po frezowaniu – warstwa ścieralna 

grubości 4 cm, warstwa wiążąca grubości 4 cm, warstwa wyrównawcza  

od 2 do 4. Wymiana wpustów deszczowych podłączonych przykanalikami  

do rzeki od mostu w Częstocicach do posesji Chmielowska 21, wymiana wpustu 

przy posesji Chmielowska 61 i na odcinku tam, gdzie były krawężniki – tam 

będzie wymiana krawężników, wymiana nawierzchni zjazdów – tam, gdzie 

nawierzchnia była z kostki, to przełożenie kostki. Na odcinku bez krawężników 

będą zrobione dodatkowo pobocza o szerokości 0,75 m. Czytaj – 75 cm. 

Regulacja istniejącego uzbrojenia jezdni, wymiana chodnika z płyt na chodnik  

z kostki o dł. 50 cm i szer. 1,5 m za mostkiem w Częstocicach do wysokości 

posesji Chmielowska 11. Generalnie w tytule jest napisane "remont", więc 

Powiat przeprowadza generalny remont. Dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy jeszcze ktoś  

z Państwa chciałby zabrać głos? Proszę o zabranie głosu Radnego Andrzeja 

Pałkę. 

Radny A. Pałka – Pani Przewodnicząca! Panie Prezydencie! Pani Starosto! 

Szanowni Państwo Radni! Ja chcę podkreślić te słowa, które już nawet Pani 

Starosta zacytowała przy pierwszej uchwale. Tak, zgoda buduje, no niezgodę 

pamiętamy w nieodległym czasie. Myślę, że bardzo trafne to określenie jest 

również, że na terenie miasta mieszkańcy nie pytają, jaka to droga: powiatowa, 

wojewódzka czy gminna. W mieście mieszkam, to Prezydent winien, jak to się 

mówi pilnować, żeby było dobrze. I chwała! Odwagi Panie Prezydencie,  

że takie podejmuje się projekty. Myślę, że Rada się zawsze przychyla, jeśli 

widzi dobro mieszkańców, które na pewno, mówię o sobie, na pewno będę 

popierał, jakby można było, ale to tylko jest jeden głos. To oboma rękoma. 

Dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy jeszcze ktoś chciałby 

zabrać głos z Państwa? Nie widzę, w takim razie przechodzimy, Proszę Pani 

Starosto.  
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Starosta Ostrowiecki – M. Dębniak – Pani Przewodnicząca! Państwo Radni! 

Chcę tu Państwa uspokoić, że remont obejmuje wszystko to, co jest możliwe  

w ramach remontu. Bo na to dostaliśmy środki. Ja wiem, że może by się marzył 

na całej długości chodnik, ale parametry na to nie pozwalają. Jak Państwo 

słyszeliście, będzie to utwardzone tam, gdzie jest możliwe wymienione. Proszę 

jeszcze wziąć pod uwagę całą ulicę Chmielowską i później na Chmielów, gdzie 

nie ma też chodnika. Wchodzi tutaj w grę własnościówka. Można było to zrobić 

ZRID-em, czyli nie wiadomo za ile lat. Natomiast, ten zakres remontu, proszę 

mi wierzyć, że poprawi bezpieczeństwo. Sama mieszkam niedaleko i wiem jakie 

warunki są na ul. Chmielowskiej. I praktycznie to chodnik jest tylko na bardzo 

krótkim odcinku, a później to nawet nie ma gdzie schodzić. I proszę zauważyć, 

że to jest drogi remont. Bo ten zakres, który Państwu przedstawił Pan Prezydent, 

biorąc pod uwagę odcinek drogi i wkład własny Powiatu, to jest 50% i 50%, 

czyli to jest grubo prawie 600 tys. zł. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy jeszcze ktoś chciałby 

z Państwa zabrać głos?  

Starosta Ostrowiecki – M. Dębniak – Całe zadanie natomiast na Chmielów, 

łącznie z miejscowością Chmielów, to jest 2,5 mln. Również 50% udział jest 

Gminy Bodzechów.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czy jeszcze ktoś z Państwa 

Radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę, w takim razie przechodzimy  

do głosowania projekt uchwały dotyczącej udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Ostrowieckiemu na realizację zadania własnego Powiatu 

Ostrowieckiego pn. "Remont drogi powiatowej nr 0664 T w miejscowości 

Chmielów od km 0+900 do km 4+ 493". Głosujemy: Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata.  

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil. 

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  
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Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna.  

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Marzec Marcin, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna. 

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej. 

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron.  

Radny A. Pietruszka – Wstrzymuję się. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna. 

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Stec Włodzimierz.   

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, oczywiście jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol.  

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Zawadzki Artur. 

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Uchwałę podjęliśmy  

przy 19 głosach za i jednym wstrzymującym.  

Starosta Ostrowiecki – M. Dębniak – Dziękuję bardzo. 

 

Radni RM przy 19 głosach za, braku głosów przeciwnych i przy 1 głosie 

wstrzymującym się podjęli uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Ostrowieckiemu na realizację zadania własnego Powiatu 

Ostrowieckiego pn. "Remont drogi powiatowej nr 0664 T w miejscowości 

Chmielów od km 0+900 do km 4+ 493" (imienny wykaz głosowania stanowi 

załącznik nr  4 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr L/88/2021 – załącznik nr 5  do protokołu. 
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3) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Przechodzimy  

do kolejnego projektu uchwały uchylającej uchwałę Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego w rejonie ulic: Siennieńska, Gajowa, Bałtowska. Projekt 

uchwały był opiniowany również przez dwie komisje: Komisję Strategii  

i Rozwoju Miasta oraz Komisję Budżetu. Proszę Przewodniczących o podanie 

nam opinii komisji. Jako pierwszy zabierze głos Przewodniczący Komisji 

Strategii. 

Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – K. Stelmasik – Pani 

Przewodnicząca, Komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. I proszę 

Przewodniczącego Komisji Budżetu.  

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Pani Przewodnicząca, Komisja 

Budżetu również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania, bądź uwagi do projektu tej uchwały? Proszę o zabranie głosu Radnego 

Marka Giemzę. 

Radny M. Giemza – Dzień dobry Państwu. Witam Panią Przewodniczącą. 

Witam Pana Prezydenta i zaproszonych gości. Ponieważ ten teren znajduje się 

m.in. na os. Gutwin, więc ja mam takie pytanie, ponieważ plan 

zagospodarowania przestrzennego ma za zadanie między innymi, ujednolicenie  

i usystematyzowanie zasad budowy oraz zagospodarowania obszaru  

i w granicach tego obszaru, który widzimy tutaj na mapce, w większości 

znajdują się zabudowa jednorodzinna. I z moich informacji, zdarzały się już 

sytuacje, w których w bliskim sąsiedztwie zabudowy jednorodzinnej miały 

powstawać myjnie, czy garaże, czy inne inwestycje, które powodowały sprzeciw 

mieszkańców. A plan zagospodarowania przestrzennego może chronić w takim 

wypadku ich interesy i to żeby mogli spokojnie mieszkać w swoich domach. 

Stąd,  takie moje pytanie, czy w przyszłości Gmina planuję jednak uchwalenie  

w tym miejscu planu zagospodarowania przestrzennego? 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Proszę Panie Prezydencie 

o zabranie głosu. 

Prezydent Miasta – J. Górczyński – Pani Przewodnicząca! Panie, Panowie 

Radni! Pani Starosto! Szanowni Państwo! Drodzy internauci! Życie i praktyka 

pokazuje coś odwrotnego. Te miejscowe plany nie chronią, nie wspierają i nie 
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bardzo pomagają z jednego prostego powodu. Mamy uchwalony przez Państwa 

Radnych poprzednich kadencji np. miejscowy plan u zbiegu między ulicami 

Armii Krajowej, Siennieńską , Iłżecką i Rzeczkami – piękny plan. Tylko z tego 

planu nikt, nic nie zrobił, i nikt nic nie wybudował na podstawie tego planu,  

bo odcinki własności tych działek o szerokości 10m, 12m, 14m szerokości,  

a długości kilometra i do każdej działki 10, 15, 20 właścicieli. Więc, na papierze 

wszystko się zgadza i wszystko chroni, ale fizycznie niewiele pomaga. Tutaj 

odstąpienie od tego planu było też spowodowane tym, że na początku 

zamierzenie było takie, żeby zabezpieczyć się, jeżeli chodzi o układ 

komunikacyjny i o drogi, które w tamtym obszarze były. Natomiast ciągle 

zmieniają się też przepisy. Ustawodawca, czytaj – Parlament, narzuca na gminy 

inne obowiązki. I my w tej chwili, pierwszym naszym głównym obowiązkiem 

jest Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego 

miasta Ostrowca Świętokrzyskiego, które przyjęliśmy. I na podstawie tego 

Studium mamy opracować ogólny Plan dla miasta do roku 2025. Więc myślę,  

że na temat takich planistycznych prac będziemy mięli jeszcze niejedno 

spotkanie. I tu też nie będzie prostej recepty i nie będzie dobrego 

wypracowanego schematu. Bo to jest tak, że trudno wyczuć co za 3-4 lata 

będzie chciał zrobić ewentualny, potencjalny inwestor. My i tak się 

zabezpieczyliśmy, jako miasto Ostrowiec Świętokrzyski. Bo, zobaczycie 

Państwo, że na terenach, które miasto swego czasu za Państwa zgodą kupiło 

wokół Celsy Huta Ostrowiec – lokujemy przemysł. Lokujemy firmy 

produkcyjne. I wiadomą rzeczą jest, że nikt rozsądny nie będzie budował 

fabryki, nie będzie budował zakładu spawalniczego w osiedlu domków 

jednorodzinnych. Natomiast, jeżeli w osiedlu domków jednorodzinnych 

właściciel będzie chciał przeznaczyć sobie jedną dziesiątą swoich pomieszczeń, 

czy garaż na zakład, warsztat wulkanizacji, czy inne. No, to takie rzeczy są też 

dopuszczalne. Tak jak powiedziałem, te miejscowe plany muszą być zmieniane  

i życie nam pokazało, że musimy być elastyczni. Stąd, na pewno taka dyskusja 

się przetoczy i przez sesję Rady i zapraszam Pana Radnego Marka Giemzę  

do Pani Kierownik Beaty Bednarek. Tutaj też w kwestii szczegółów. Mamy 

bardzo dobrego specjalistę, kierownika związanego z rozplanowaniem 

przestrzennym, architekta. Więc zapraszam do kontaktu bezpośredniego. 

Dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy ktoś z Państwa 

Radnych chciałby zabrać głos w tym temacie? Nie widzę, w takim razie 

przechodzimy do głosowania projektu uchwały uchylającej uchwałę Rady 
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Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego w rejonie ulic: Siennieńska, Gajowa i Bałtowska. Głosujemy: 

Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata.  

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek. 

Radny M. Giemza – Marek Giemza, wstrzymuję się. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, wstrzymuję się. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz. 

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, wstrzymuję się. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil. 

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna. 

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin. 

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron.  

Radny A. Pietruszka – Jestem przeciw. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna.  

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za.  

Stec Włodzimierz 

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil.  

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, wstrzymuję się. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel. 

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jest za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  
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Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, wstrzymuję się.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol. 

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur. 

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Uchwałę podjęliśmy  

przy 14 głosach za, 5 wstrzymujących się i 1 przeciw, ale uchwała jest podjęta.  

 

Radni RM przy 14 głosach za, 1 głosie przeciw i 5 głosach wstrzymujących się, 

podjęli uchwałę uchylającą uchwałę Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części miasta Ostrowca Świętokrzyskiego w rejonie ulic: 

Siennieńska, Gajowa, Bałtowska (imienny wykaz głosowania stanowi załącznik 

nr 6 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr L/89/2021 – załącznik nr 7 do protokołu. 

 

4) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Przechodzimy do kolejnego 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na rok 2021. Projekt uchwały był 

opiniowany przez Komisję Budżetu. Proszę więc Włodzimierza Steca o zabranie 

głosu. 

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Pani Przewodnicząca! Komisja 

Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. Artur Głąb.  

Radny A. Głąb – Dziękuję. Pani Przewodnicząca! Wysoka Rado! Panie 

Prezydencie! Zaproszeni Goście! Szanowni Państwo! Chciałbym dopytać  

o punkt 11 tej uchwały. A mianowicie, przesunięcie środków w kwocie 38 tys. 

w związku z modernizacją chodnika oraz korytarza szkolnego w PSP Nr 7. 

Muszę dopytać tutaj właśnie o chodnik przy PSP 7, ponieważ chodnik między 

boiskiem a ogrodzeniem WSB był przedmiotem mojej interpelacji z 16 lipca 

tego roku. I tutaj mam takie pytanie, czy środki, które przesuwamy, dotyczą 

właśnie tego chodnika, o który wnioskowałem, czy są to pieniądze na chodnik 

wykonany pod koniec roku szkolnego? Dziękuję. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Proszę o odpowiedź. 

Prezydent Miasta – J. Górczyński – Cieszę się, że Pan Radny nas tu wspiera  

i dba o szkołę nr 7. Gratulacje dla Pani Dyrektor Moniki Wiączek za wsparcie. 
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Dokładamy pieniędzy i na hol, i na chodnik. I to nie koniec. Dlatego,  

że potrzeby są duże i na pewno będziemy też takie zmiany przeprowadzać.  

Na pewno część tego chodnika, o który Pan Radny interpelował wchodzi w to, 

w ten zakres. Może nie być wszystko zrobione ze względów właśnie na finanse, 

bo najpierw chcemy się skupić na tym, co wewnątrz i wychodzić na zewnątrz. 

Pani Dyrektor ma też duże potrzeby, jeżeli chodzi o hole, jeżeli chodzi  

o bezpieczeństwo, tam jest wymiana właśnie tych wykładzin. Chcę 

podziękować, bo jestem pod wrażeniem też zaangażowania pracowników szkoły 

nr 7, bo powiem szczerze, że Panie woźne odkryły też w sobie taki talent 

artystyczny i na tych ścianach pojawiły się całkiem fajne rysunki. Więc, 

pogratulować. Myślę, że to dobry przykład. Zaczynamy też mocno inwestować  

i w tą  szkołę, bo jest taka potrzeba.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy ktoś z Państwa 

Radnych chciałby jeszcze zabrać głos? Nie widzę, w takim razie przechodzimy 

do głosowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na rok 2021. Przechodzimy  

do głosowania. Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata.  

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za.   

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek.  

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz. 

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna.  

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  
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Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron. Chyba opuścił. 

Pikus Joanna. 

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Stec Włodzimierz, również jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil. 

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel. 

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol.  

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur. 

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głosowało 19 osób i uchwałę 

podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na rok 2021 (imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr  8 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr L/90/2021 – załącznik nr 9  do protokołu. 

 

5) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I kolejny, ostatni z porządku 

obrad dzisiejszej sesji nadzwyczajnej projekt uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na lata 2021-2029. Projekt uchwały był opiniowany przez 

Komisję Budżetu. Proszę więc Przewodniczącego Komisji o zabranie głosu.  

Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec – Pani Przewodnicząca! Komisja 

Budżetu również pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. Dziękuję.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania, uwagi do projektu tej uchwały? Nie widzę, w takim razie przechodzimy 

do głosowania projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2021-2029.  

Przechodzimy do głosowania. Choinka Stanisław.  
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Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata.  

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Giemza Marek.  

Radny M. Giemza – Marek Giemza, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur. 

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna.  

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin. 

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Morycińska Bożenna.  

Radna B. Morycińska – Bożenna Morycińska, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej.  

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pietruszka Aron. Nie ma. Pikus 

Joanna. 

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek Irena, jestem za. 

Stec Włodzimierz.  

Radny Wł. Stec – Włodzimierz Stec, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stelmasik Kamil. 

Radny K. Stelmasik – Kamil Stelmasik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel.  

Radny D. Strojny – Strojny Daniel, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta.  

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol.  

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I Zawadzki Artur. 

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że również  

i tę uchwałę podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 

2021-2029 (imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10  do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr L/91/2021 – załącznik nr  11 do protokołu. 

 

Ad IV/ Zamknięcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego: 

  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I w tym momencie wyczerpaliśmy 

porządek obrad dzisiejszej sesji nadzwyczajnej. Wobec powyższego zamykam 

obrady pięćdziesiątej nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego. Dziękuję bardzo. 

 

Sesja Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego zakończyła się o godz. 10.44. 

 

Przewodniczyła: 

 

Przewodnicząca Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego 

Irena Renduda-Dudek 

 

Protokołowały: 

Eliza Kaniewska 

Magdalena Połetek 


